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SĒDES  PROTOKOLS 
Baloži, Ķekavas novads 

 

2024.gada 27.marts                        protokols Nr. 8. 
 

Kārtējā atklātā domes sēde 

- izsludināta 22.03.2024.plkst. 09:01 

- atklāta 27.03.2024. plkst. 09:00 

 

Darba kārtībā: 

Drošības komitejas jautājums 

1. Par Ķekavas novada pašvaldības Administratīvās komisijas Bērnu lietu apakškomisijas 

sastāva maiņu. 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas jautājumi  

2. Par Ķekavas novada Tradicionālo konfesiju konsultatīvās padomes izveidošanu, tās 

nolikuma un sastāva apstiprināšanu;  

3. Par saistošo noteikumu "Kārtība, kādā Ķekavas novada pašvaldība īsteno pirmsskolas 

izglītības nodrošināšanas funkciju" apstiprināšanu. 

Sociālo lietu komitejas jautājums 

4. Par dzīvojamās platības izīrēšanu kvalificētam speciālistam, L.G.. 

Īpašumu komitejas jautājumi  

5. Par pilnvarojumu parakstīt vienošanos par grozījumiem pakalpojuma līgumā  ar SIA 

"Ķekavas sadzīves servisa centrs";  

6. Par pilnvarojumu parakstīt vienošanos par grozījumiem pakalpojumu līgumā ar SIA 

"Ķekavas nami";  

7. Par pilnvarojumu parakstīt vienošanos par grozījumiem pakalpojuma līgumā ar SIA "Baložu 

komunālā saimniecība";  

8. Par Viduslatvijas reģionālā atkritumu apsaimniekošanas plāna 2024.-2028.gadam 

apstiprināšanu;  

9. Par zemes "Salmiņi", Baldones pagastā, nodošanu īpašumā bez atlīdzības J.I.;  

10. Par ēkas novietojuma saskaņošanu nekustamajā īpašumā Tāles iela 1, Mellupos, Ķekavas 

pagastā;  

11. Par ēkas novietojuma saskaņošanu nekustamajā īpašumā Rīta iela 4, Mellupos, Ķekavas 

pagastā;  

12. Par būves izvietojuma saskaņošanu nekustamajā īpašumā Rīta iela 7, Mellupos, Ķekavas 

pagastā;  

13. Par nosaukuma "Mazā Zālītes iela" piešķiršanu piebraucamajam ceļam Krustkalnos, 

Ķekavas pagastā;  

14. Par nekustamā īpašuma "Radiotehnika 70", Dzērumos, Ķekavas pagastā, izsoldes rezultātu 

apstiprināšanu;  

15. Par zemes piešķiršanu nomā privātpersonai uz daļu no pašvaldībai piekrītoša nekustamā 

īpašuma Rīgas iela 29B, Baldonē;  

16. Par zemes piešķiršanu nomā privātpersonai uz pašvaldībai piederošo nekustamo īpašumu 

“Priednieki”, Baldones pagastā;  

17. Par zemes piešķiršanu nomā privātpersonai uz pašvaldībai piederošo nekustamo īpašumu 

“Tekstilnieks 137”, Dzērumos, Ķekavas pagastā;  

mailto:novads@kekava.lv
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18. Par zemes piešķiršanu nomā privātpersonai uz daļu no pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma Līču iela 12, Baldonē;  

19. Par saskaņojuma līguma noslēgšanu ar biedrību “Darām Daugmalei” pašvaldības 

nekustamajā īpašumā “Nāvessala”, Daugmales pagastā. 

Attīstības komitejas jautājumi 

20. Par projektu “Administratīvās spējas - būtisks labas pārvaldības rīks“ (Ad_Cap4Good_Gov);  

21. Par  projekta “Publisko un korporatīvo ilgtspējas mērķu saskaņošana” (ACROSS) 

īstenošanu;  

22. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam Cītaru ielā 5, Valdlaučos, 

Ķekavas pagastā;  

23. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam Meža iela 75, Baložos;  

24. Par detālplānojuma darba uzdevuma izteikšanu jaunā redakcijā detālplānojuma “Kalna iela 

1”, Baložos,  izstrādei. 

Finanšu komitejas jautājumi  

25. Par Ķekavas novada pašvaldības konsolidētā 2023.gada pārskata apstiprināšanu;  

26. Saistošie noteikumi par konkursa “Remigrācijas atbalsta pasākums – “Atgriezies Ķekavas 

novadā!”” nolikumu.  

Piebalsotie jautājumi 

27. Par aizņēmuma ņemšanu projekta “Pļavniekkalna sākumskolas esošā korpusa pārbūve” 

realizēšanai 

28. Par Ķekavas novada pašvaldības pirmsskolas  izglītības iestādes “Zvaigznīte” vadītājas 

atbrīvošanu no amata. 

 

 

Sēdi vada – domes priekšsēdētājs Juris Žilko, 

      -  domes priekšsēdētāja vietnieks Andris Vītols. 

Sēdi protokolē – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks.  

Dace Cīrule domes sēdē piedalās attālināti. 

Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektore Jolanta Jansone;  

Centrālās administrācija - 

Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne; 

Administratīvās pārvaldes vadītāja p.i. Lolita Pranta;  

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska;  

Īpašumu pārvaldes vadītājs Edgars Melnieks, vadītāja vietniece Tatjana Tihoņenko, ainavu 

plānotāja Lauma Muceniece; 

Sabiedrības informēšanas un mērketinga nodaļas uzņēmējdarbības komunikācijas projektu 

vadītāja Signija Šulce; 

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja Linda Zaķe, izglītības procesu atbalsta vadītāja 

Vera Kļaviņa, galvenais speciālists izglītības jautājumos Monika Daļecka; 

Finanšu pārvaldes vadītāja Anda Pūriņa. 

PII “Zvaigznīte” vadītāja Anita Grahoļska. 

Uzaicinātās personas - SIA “Getliņi Eko” pārstāve Lilija Dukaļska, Baldones Romas katoļu 

draudzes prāvests Ilmārs Tolstovs. 
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Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 

Andris Vītols atklāj domes kārtējo sēdi.  

 

 

Par darba kārtību 

Andris Vītols informē par izsludināto sēdes darba kārtību, viņš aicina sēdes darba kārtībai 

pievienot divus jautājumus.  

Variks jautā, kam uzdot jautājumus par piebalsojamiem jautājumiem, ja domes priekšsēdētājs 

nepiedalās sēdē. 

Sēdē izsludina pārtraukumu no plkst. 09:10 līdz 09:27. 

Andris Vītols atsāk domes sēdi un nodod sēdes vadību domes priekšsēdētājam Jurim Žilko. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, viņš aicina labot 29.jautājuma nosaukumu, aizstājot personas 

vārdu ar amata nosaukumu.  

Andris Vītols atsauc vienu no saviem priekšlikumiem.  

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Andris Vītols, Žilko, Danovska, Aigars Vītols, Putniņa, 

Rasnace, Zvaigzne. 

Jautājumu vairāk nav un sēdes vadītājs aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Andra Vītola - 

Papildināt darba kārtību ar jautājumu par aizņēmuma ņemšanu Pļavniekkalna 

sākumskolas esošā korpusa pārbūvei, 

Atklāti balsojot   

ar 19 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
   

 

2.priekšlikums no Andra Vītola -  

Papildināt darba kārtību ar jautājumu par PII "Zvaigznīte" vadītājas atbrīvošanu no 

Ķekavas novada pašvaldības pirmsskolas izglītības iestādes vadītājas amata, 

Atklāti balsojot   

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Karina Putniņa),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
   

 

Putniņa pauž viedokli par savu balsojumu – viņa balsojumā atturējās jo no pieredzes zina, ka, 

neuzklausot atbrīvojamo cilvēku, tiesā tas var atsaukties pašvaldībai par sliktu, bet līdz 

17.aprīlim ir vēl laiks.  
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Žilko aicina atbildīgos darbiniekus nodrošināt, lai līdz jautājuma izskatīšanai, atbrīvojamais 

darbinieks piedalītos sēdē. 

Darba kārtību sakārto atbilstoši priekšlikumiem, un sēdes vadītājs aicina balsot par koriģēto 

sēdes darba kārtību. 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2024.gada 27.marta sēdes darba kārtību. 

 

 

DROŠĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMS 

1. 
Par komisijas sastāva maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.40:22) 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks – pagājušā gada decembra sākumā pašvaldībā saņemts 

Administratīvās komisijas bērnu lietu apakškomisijas locekļa iesniegums, kurā viņš lūdz viņu 

atbrīvot no komisijas locekļa amata pildīšanas ar šā gada 1.februāri. Paralēli tika veiktas 

nolikumā minētās darbības un šā gada 7.martā saņemts citas personas iesniegums, kurā tā 

piekrīt strādāt šajā komisijā. Lēmumprojektu izskatīja Drošības komitejā, izvērtēja faktus un 

secināja, ka jaunās amata kandidātes zināšanas un pieredze atbilst šim darbam un Pozņaks 

prognozē, ka šī persona radīs pozitīvu pienesumu šīs komisijas darbā. Komiteja lēmuma projektu 

atbalstīja. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Ievēlēt Ķekavas novada pašvaldības Administratīvās komisijas Bērnu lietu apakškomisijas 

locekļa amatā I.T..  

Lēmums pielikumā.  

 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA  KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

2. 
Par konsultatīvās padomes izveidošanu 

 (Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.44:39) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – iniciatīva ir nākusi no dažādu draudžu pārstāvjiem, jo 

šādas konsultatīvās padomes jau darbojas citos novados, kā Ogre, Jūrmala, Salaspils. Tur ir 
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arī izstrādāti saistošie noteikumi par sakrālā mantojuma saglabāšanu, un saskaņā ar tiem 

pašvaldība piešķir budžeta līdzekļus sakrālo celtņu uzturēšanai, par kuriem var veikt celtnēm 

nepieciešamos remontdarbus. Kopīgi izstrādāti dokumenti, saņemti arī draudžu pārstāvju 

apliecinājumi par gatavību darboties Ķekavas novada konsultatīvajā padomē, kā nosaka 

nolikuma normas, bez atlīdzības. Šādas padomes izveidošanu atbalsta arī normatīvie akti, un 

Romanovska nosauc tos. Viņa norāda, ka šādā padomē var ievēlēt arī deputātus, bet šobrīd tas 

nav paredzēts, tomēr tas neizslēdz iespēju nākotnē ko mainīt un papildināt. Viņa min piemērus 

par dažādiem pasākumiem, kurus organizē šādas padomes. Romanovska informē, ka iesniegusi 

vairākus priekšlikumus labojumiem un tos komentē. 

Ziņojumu papildina Baldones Romas katoļu draudzes prāvests Ilmārs Tolstovs.  

Žilko atklāj jautājumu sadaļu. 

Rasnace komentē savus priekšlikumus. 

Jautājumus uzdod un atbildes sniedz Variks, Zvaigzne, Aigars Vītols, Romanovska, Jēkabsone, 

Žilko. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Keisters, Rasnace, Romanovska, Putniņa, Ceļmalnieks, Jēkabsone, Variks, Putniņa 

otrreiz, Pozņaks, Andris Vītols. 

Žilko slēdz debates un pauž sēdes vadītāja viedokli. 

Sēdes vadītājs aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

 

1.priekšlikums no Valta Varika -  

Padomes sastāvā iekļaut pašvaldības pārstāvi, 

Atklāti balsojot   

ar 3 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Indra Priede, Valts Variks), "Pret" – 6 (Andris 

Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Juris Žilko, Voldemārs Pozņaks), 

"Atturas" – 9 (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

2.priekšlikums no Inetas Romanovskas -  

Mainīt Lēmumprojektā konstatējošā daļā Rīgas Svētā Alberta Romas katoļu draudzes 

administratora priestera Jāņa Savicka  iesniegumu pret Latvijas Evaņģēliski luteriskās 

baznīcas Doles-Ķekavas draudzes pārstāvja Roberta Jurķa iesniegumu, 

Atklāti balsojot   

ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Arnolds Keisters, Gatis Līcis),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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3.priekšlikums no Inetas Romanovskas -  

izteikt lēmumprojekta 3.5.punktu šādā redakcijā: “Latvijas Evaņģēliski luteriskās baznīcas 

Doles-Ķekavas draudzes pārstāvis. Roberts Jurķis,  personas kods ________-________;”, 

Atklāti balsojot   

ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Arnolds Keisters, Gatis Līcis),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

4.priekšlikums no Inetas Romanovskas -  

Izteikt  nolikuma 3.punkta sekojošā redakcijuā: "3.Padome ir organizācija, kas konsultē 

novada administrāciju un domi par kristīgiem jautājumiem, sakrālā mantojuma 

saglabāšanu, kā arī kalpo kā sabiedriskās domas veidošanas instruments, rīkojot dažāda 

veida publiskus pasākumus (piemēram Lūgšanu brokastis, Krusta ceļš.). Padomes 

lēmumiem ir ieteikuma raksturs.”, 

Atklāti balsojot   

ar 13 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis 

Līcis, Indra Priede, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 1 (Inese Jēkabsone),  

"Atturas" – 3 (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Elīna Rasnace),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

5.priekšlikums no Inetas Romanovskas -  

Mainīt 10.punkta redakciju: “10.Padomes mērķis – pārzināt un koordinēt jautājumus, kas 

saistīti ar reliģiskajām lietām novada administratīvajā teritorijā, īstenot padomdevēja 

funkcijas, lai palīdzētu domei un izpildvarai, izskatītu reliģisko organizāciju projektu un 

finansiālā atbalsta pieteikumus, dodot savu atzinumu.”, 

Atklāti balsojot   

ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Arnolds Keisters, Gatis Līcis),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

6.priekšlikums no Inetas Romanovskas -  

Izslēgt no nolikuma punktu 11.6., 

Atklāti balsojot   

ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Arnolds Keisters, Gatis Līcis),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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7.priekšlikums no Inetas Romanovskas -  

Nolikuma 13.punktu izteikt sekojošā redakcijā: “13.Padomes sastāvā ar balsošanas 

tiesībām ir ne vairāk kā viens loceklis no katras pārstāvētās draudzes.”, 

Atklāti balsojot   

ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Arnolds Keisters, Gatis Līcis),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

8.priekšlikums no Inetas Romanovskas -  

Izteikt Nolikuma 15.punktu sekojošā redakcijā: “15.Padomes priekšsēdētāju, 

priekšsēdētāja vietnieku un sekretāru no pienākumu pildīšanas atbrīvo ar padomes 

lēmumu pēc paša vēlēšanās vai vismaz pēc padomes locekļu vairākuma iniciatīvas. 

Lēmums ir pieņemts, ja par to ir saņemts padomes sastāva balsu vairākums.”, 

Atklāti balsojot   

ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Arnolds Keisters, Gatis Līcis),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

9.priekšlikums no Inetas Romanovskas -  

Precizēt nolikuma punktu 27.1. šādā redakcijā: “27.1. dome”, 

Atklāti balsojot   

ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Arnolds Keisters, Gatis Līcis),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

10.priekšlikums no Elīnas Rasnaces -  

Izteikt nolikuma 1. punktu šādā redakcijā: “Ķekavas novada Tradicionālo konfesiju 

konsultatīvā padome (turpmāk – padome) tiek veidota pēc Ķekavas novada pašvaldības 

(turpmāk tekstā – pašvaldība) domes (turpmāk tekstā – dome) iniciatīvas, lai veicinātu 

sadarbību starp Ķekavas novada tradicionālo konfesiju draudzēm un pašvaldību, kā arī 

veicinātu novada sakrālo kultūrvēsturisko ēku un to interjera saglabāšanu nākamajām 

paaudzēm.”, 

Atklāti balsojot   

ar 12 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 1 (Andris Vītols), "Atturas" – 4 (Andris 

Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ineta Romanovska),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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11.priekšlikums no Elīnas Rasnaces -  

Izteikt 3.punktu šādā redakcijā: “3. Padome ir organizācija, kas konsultē novada 

administrāciju un domi par novada draudzēm aktuāliem jautājumiem, sakrālā mantojuma 

saglabāšanu, kā arī piedalās pasākumu organizēšanā. Padomes lēmumiem ir ieteikuma 

raksturs.”, 

Atklāti balsojot   

ar 8 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 5 (Andris Vītols, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 4 (Aigars Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Ineta Romanovska),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

12.priekšlikums no Jura Žilko -  

Atbalstīt alternatīvo lēmuma projektu, 

Atklāti balsojot   

ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Arnolds Keisters, Gatis Līcis),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Lēmumprojektu sakārto atbilstoši atbalstītajiem priekšlikumiem, un sēdes vadītājs aicina balsot 

par laboto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs), “Pret” – 1 (Arnolds 

Keisters),  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izveidot Ķekavas novada Tradicionālo konfesiju konsultatīvo padomi sešu locekļu sastāvā 

un apstiprināt padomes nolikumu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

3. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:08:54) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – viņa sniedz sīku skaidrojumu par būtiskākajām 

veiktajām izmaiņām salīdzinot ar šobrīd spēkā esošo saistošo noteikumu redakciju. 

Sabiedriskajā apspriešanā par saistošajiem noteikumiem iebildumi vai priekšlikumi nav saņemti 

un komitejā sagatavotais lēmuma projekts tika atbalstīts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.8/2024 “Kārtība, kādā 

Ķekavas novada pašvaldība īsteno pirmsskolas izglītības nodrošināšanas funkciju” un to 

paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums pielikumā.  

 

Sēdē izsludina pārtraukumu no plkst. 11:20 līdz 11:30. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

 

 

SOCIĀLO LIETU KOMITEJAS JAUTĀJUMS 

4. 
Par dzīvojamās platības piešķiršanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:29:03) 

Par jautājumu ziņo Ineta Lazda – saņemts iesniegums no pirmsskolas izglītības iestādes Ieviņa 

vadītājas ar lūgumu piešķirt dzīvojamo platību skolotājai un diviem viņas nepilngadīgajiem 

bērniem, jo pašlaik īrētais dzīvoklis negaidīti uzteikts un viņai nav iespēju īrēt citu sarežģītās 

materiālās situācijas dēļ. Lazda stāsta kādus izglītības pakalpojumus sniedz šī skolotāja. 

Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu sadaļā piedalās Keisters, Lazda. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izīrēt L.G.dzīvokli Gaismas ielā 19 k-3, Ķekavā, uz laiku no 2024.gada 1.aprīļa līdz 

2027.gada 31.martam.  

Lēmums pielikumā.  
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ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

5. 
Par pilnvarojumu parakstīt vienošanos 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:32:31) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – šis pilnvarojums parakstīt vienošanos par grozījumiem 

pakalojumu līgumā radies pamatojoties uz domes lemto ar lūgumu ietekmēt kapitālsabiedrības, 

lai samazinātos tarifi. Tomēr deputāti sprieda, ka tas nav iespējams un nebūtu likumīgi, tāpēc 

kapitālsabiedrības pārskatīja pakalpojumu apjomus teritorijas kopšanai. Atrasta iespēja 

samazināt dažu vietu kopšanas intensitāti, kā rezultātā samazinās kopējās izmaksas par 65 

tūkstošiem.  

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Melnieks, Žilko, Līcis. 

Valts Variks izsaka deputāta pieprasījumu – viņš lūdz skaidrojumu kā laikā no komitejas 

līdz domes sēdei deputātiem mainījās piekļuves Namejā un kāpēc, jo komitejas laikā šo 

piekļuvi iedeva, bet domes sēdē atkal vairs piekļuves nav. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Jerums. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – 2 (Juris Jerums, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Pilnvarot Ķekavas novada domes priekšsēdētāju parakstīt vienošanos par grozījumiem 

2024.gada 2.janvāra pakalpojumu līgumā Nr.1-17.1/23/769 ar SIA “Ķekavas sadzīves 

servisa centrs”. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

6. 
Par pilnvarojumu parakstīt vienošanos 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:50:36) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – identisks jautājums, arī šeit ir kopējās summas samzinājums 

uz teritorijas kopšanas intensitātes rēķina par summu 8883 euro. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – 2 (Juris Jerums, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Pilnvarot Ķekavas novada domes priekšsēdētāju parakstīt vienošanos par grozījumiem 

2024.gada 2.janvāra pakalpojumu līgumā ar SIA “Ķekavas nami”. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

7. 
Par pilnvarojumu parakstīt vienošanos 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:52:23) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – trešais līdzīgais lēmuma projekts, kur samazināta kopējā 

pakalpojuma summa uz teritorijas kopšanas intensitātes rēķina par summu 10163 euro. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko pauž sēdes vadītāja viedokli. 

Sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – 2 (Juris Jerums, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Pilnvarot Ķekavas novada domes priekšsēdētāju parakstīt vienošanos par grozījumiem 

2024.gada 2.janvāra pakalpojumu līgumā ar SIA “Baložu komunālā saimniecība”. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

8. 
Par atkritumu apsaimniekošanas plānu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:54:26) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – kā nosaka normatīvie akti, tad pašvaldības sadalītas 

atkritumu apsaimniekošanas reģionos un Ķekavas novads pieder pie Viduslatvijas reģiona, tāpēc 

reģiona pašvaldības kopīgi izstrādā atkritumu apsaimniekošanas plānu un slēdz līgumu ar SIA 

“Getliņi Eko” par atkritumu apsaimniekošanu. Šobrīd mūsu reģiona plāns ir izstrādāts, tam 

notikusi sabiedriskā apspriešana un katrai pašvaldībai tas jāapstiprina. Šis plāns paredz 

samazināt nododamo atkritumu daudzumu, tos šķirojot, ir jau pieejami bioloģisko atkritumu 

konteineri, tekstila konteineri. Ir nodoms pārstrādājamo atkritumu apjomu palielināt līdz pat 

55%, kas būtu jāsasniedz 2035.gadā. Šis nav pēdējais lēmums par šo jautājumu, jo būs jāveido 

reģionālais centrs atkritumu apsaimniekošanas pārraudzībai, kurā iekļaus pārstāvi no katras 

pašvaldības. Hāze informē, ka priekšlikumos pievienojusi gan ziņojuma, gan plāna gala versijas, 

kuros ietrādāti citu pašvaldību veiktie labojumi. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Zvaigzne, Tihoņenko, Variks, Dukaļska, Jerums. 

Hāze atsauc savus pirmos divus priekšlikumus – “pievienot izskaīšanai Noslēguma ziņojuma 

gala versiju” un “Apstiprināt plāna gala versiju” 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par priekšlikumu. 
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Priekšlikums no Kristīnes Hāzes -  

Apstiprināt pievienoto plāna versiju, 

Atklāti balsojot   

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, “Atturas” – 1 (Juris Jerums), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Viduslatvijas reģionālo atkritumu apsaimniekošanas plānu 2024.-2028. gadam.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

9. 
Par zemes nodošanu bez atlīdzības 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:05:48) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – šis jautājums ir par dzīvokļa privatizāciju, kas nebija līdz 

beigām pabeigta, un šobrīd īpašniece ir gatava procesu pabeigt, tāpēc lūdz piešķirt dzīvokļim 

atbilstošās zemes domājamās daļas bez atlīdzības, lai dzīvokli varētu ierakstīt zemesgrāmatā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noslēgt vienošanos ar J.I. par dzīvokļa “Salmiņi”, Baldones pagastā, uzturēšanai paredzētās 

382/3067 domājamās daļas zemes nodošanu īpašumā bez atlīdzības. 

Lēmums pielikumā.  
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10. 
Par ēkas izvietojuma saskaņošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:07:25) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu saskaņot 

ēkas izvietojumu, kas ir 3.85 metrus no robežas ar pašvaldības īpašumu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Hāze. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Saskaņot nekustamā īpašuma “Tāles iela 1”, Mellupos, Ķekavas pagastā īpašniekam 

izvietot dārza māju, kas ir 2,6m augstumā, 3,85m attālumā, no robežas ar Ķekavas novada 

pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Dzintarzeme”.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

11. 
Par ēkas izvietojuma saskaņošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:09:03) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – identisks jautājums, arī šajā gadījumā īpašnieks lūdz 

saskaņot ēkas izvietojumu, tikai šajā gadījumā ēka atrodas tikai 1,33 metrus no pašvaldības 

zemes robežas. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Saskaņot nekustamā īpašuma “Rīta iela 4”, Mellupos, Ķekavas pagastā īpašniekam izvietot 

dārza māju, kas ir 3.45m augstumā, 1.33m attālumā, no robežas ar Ķekavas novada 

pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Dzintarzeme”.  

Lēmums pielikumā.  
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12. 
Par ēkas izvietojuma saskaņošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:10:22) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – arī šajā gadījumā saņemts īpašnieka iesniegums ar lūgumu 

saskaņot ēkas izvietojumu, kura ir 3.87 metrus no pašvaldības zemes robežas. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Saskaņot nekustamā īpašuma “Rīta iela 7”, Mellupos, Ķekavas pagastā īpašniekam izvietot 

dārza māju, kas ir 3.05m augstumā, 3.87m attālumā, no robežas ar Ķekavas novada 

pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Dzintarzeme”.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

13. 
Par ielas nosaukuma piešķiršanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:11:25) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu piešķirt 

piebraucamajam ceļam pie vairākām mājām nosaukumu Mazā Zālītes iela. Komitejā tika izteikts 

lūgums saņet atzinumu no valsts valodas centra un šobrīd tas pievienots materiāliem. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Žilko. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto 

lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piebraucamajam ceļam, saskaņā ar pielikumu, piešķirt nosaukumu Mazā Zālītes iela, 

Krustkalni, Ķekavas pagasts, Ķekavas novads. 

Lēmums pielikumā.  
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14. 
Par izsoles rezultātu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:15:59) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – ar šo lēmumu apstiprina nekustamā īpašuma izsoles 

rezultātus, par kuru jaunā īpašniece jau ir norēķinājusies. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt nekustamā īpašuma “Radiotehnika 70”, Dzērumi, Ķekavas pagasts, Elektronisko 

izsoļu vietnē  https://izsoles.ta.gov.lv no 2024.gada 12.februāra līdz 2024.gada 13.martam 

notikušās izsoles rezultātus. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

15. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:17:50) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu pagarināt 

esošo nomas līgumu, lūgums atbalstīts un sagatavots lēmums par zemes nomas pagarināšanu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemi 300 m2 platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piekrītoša 

nekustamā īpašuma Rīgas iela 29B, Baldonē), A.M., nosakot zemes nomas līguma termiņu 

līdz 2026.gada 31.decembrim, teritorijas sakopšanai, zaļās zonas uzturēšanai, bez apbūves 

tiesībām. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

 

 

https://izsoles.ta.gov.lv/
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16. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:18:51) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – arī šajā gadījumā saņemts iesniegums no privātpersonas ar 

lūgumu pagarināt zemes nomu personai piederošo ēku apsaimniekošanai. Sagatavots lēmuma 

projekts par zemes nomas pagarināšanu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Keisters, Hāze, Melnieks. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemes gabalu “Priednieki”, Baldones pagastā, 3935 m2 kopplatībā, V.V., 

nosakot zemes nomas līguma termiņu līdz 2033.gada 31.decembrim, ēku (būvju) 

uzturēšanai, bez apbūves tiesībām 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

17. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:21:32) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu pagarināt 

zemes nomu ēku un būvju uzturēšanai, par ko arī sagatavots lēmuma projekts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemes gabalu “Tekstilnieks 137”, Dzērumos, Ķekavas pagastā, 0.1331 ha 

platībā, V.B., nosakot zemes nomas līguma termiņu līdz 2033.gada 31.decembrim, ēku 

(būvju) uzturēšanai, bez apbūves tiesībām. 

Lēmums pielikumā.  
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18. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:23:03) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu iznomāt 

zemi mazdārziņam 400 kv.m.platībā, sagatavots atbilstošs lēmuma projekts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemi 400 m2 platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma Līču iela 12, Baldonē), Ā.B., nosakot zemes nomas līguma termiņu līdz 

2026.gada 31.decembrim, sakņu (ģimenes) dārza uzturēšanai, bez apbūves tiesībām. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

19. 
Par saskaņojuma līguma noslēgšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 3:24:35) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – biedrība ir veiksmīgi piedalījusies konkursā par vides 

labiekārtošanu, ir vinnējusi un saņēmusi finansējumu savam projektam, kas paredz dizaina 

šūpoļu izveidi, tāpēc biedrība lūdz saskaņot šūpoļu uzstādīšanu pašvaldības īpašumā.  

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Hāze, Žilko, Melnieks, Muceniece, Ceļmalnieks. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Andris Vītols.  

Žilko slēdz debates un pauž sēdes vadītāja viedokli. 

Sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

”Nepiedalās”- 1 (Andris Ceļmalnieks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noslēgt saskaņojuma līgumu ar biedrību “Darām Daugmalei” par teritorijas labiekārtošanu 

Jāņa Goldmaņa piemiņas vietas izveidei un dizaina šūpoļu izvietošanu Ķekavas novada 

pašvaldības nekustamā īpašuma “Nāvessala”, Daugmales pagastā. 

Lēmums pielikumā.  
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Ceļmalnieks pauž viedokli par savu balsojumu – viņš balsojumā nepiedalījās, jo pats ņem dalību 

šajā biedrībā, tāpēc viņš ir interešu konflikta situācijā. 

 

Zvaigzne sniedz skaidrojumu par deputāta rīcību interešu konflikta gadījumā saskaņā ar likumu 

normām. 

 

 

ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

20. 
Par projekta īstenošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:40:53) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – izskatot finansējuma saņemšanas iespējas, Ķekavas novada 

pašvaldība iesniedza šajā projektu konkursā savu pieteikumu un 14.martā ir saņemts 

apstiprinājums. Projekta mērķis ir pašvaldības administratīvās kapacitātes stiprināšana, 

analizējot, kā pašvaldība to risina esošajos programmu dokumentos, un kas jāņem vērā, lai 

maksimāli sasniegtu tajos izvirzītos mērķus. Projekta darbības laiks ir no šā gada 1.aprīļa līdz 

2028.gada 30.jūnijam. Pašvaldības saņemamā summa projekta laikā ir 207 tūkstoši, bet 

pašvaldības pašas finansējums šo piecu gadu laikā ir 20790 euro. Komitejās lēmums saņēmis 

atbalstu un virzīts uz domi. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – 1 (Karina Putniņa),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt projekta “Administratīvās spējas - būtisks labas pārvaldības rīks“ 

(AdCap4GoodGov)  īstenošanu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

21. 
Par projekta īstenošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:43:44) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – arī šis lēmums ir par projekta realizāciju tajā pašā projektu 

programmā, arī tajā gada sākumā pašvaldība iesniedza pieteikumu un ir saņemts apstiprinājums 

dalībai projektā. Projekta mērķis ir saskaņot pašvaldības un uzņēmēju ilgtspējīgas sadarbības 

stratēģiju. Projekta ietvaros tiks izstrādāts privātā un publiskā sektora sadarbības modelis, 

iesaistot ieinteresētās puses, lai īstenotu vietējās attīstības politiku. Projektā iesaistīti partneri no 

vairākām valstīm. Arī šī projekta realizācija paredzēta piecu gadu laikā un mūsu pašvaldības 

budžets ir 178 tūkstoši, no kuriem pašu finansējums 10%. Arī šo lēmuma projektu komitejās 

atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt projekta “Publisko un korporatīvo ilgtspējas mērķu saskaņošana” (ACROSS) 

īstenošanu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

22. 
Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:46:15) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu atļaut izstrādāt 

detālplānojumu ar mērķi daudzdzīvokļu mājas būvniecība. Tā kā šī iecere atbilst teritorijas 

plānojumam, tad sagatavots lēmuma projekts par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu šajā 

īpašumā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi nekustamā īpašuma Cītaru iela 5, Valdlaučos, 

Ķekavas pagastā, daudzdzīvokļu mājas apbūvei saskaņā ar darba uzdevumu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

23. 
Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:48:37) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – atbilstoši saņemtajam iesniegumam ar lūgumu atļaut uzsākt 

detālplānojuma izstrādi ar mērķi sadalīt īpašumu pie Titurgas ezera savrupmāju vai dvīņu māju 

apbūvei, sagatavots atbilstošs lēmuma projekts, kas paredz veidot vienotu ceļu tīklu, kā arī 

pieslēgt teritoriju centrālajiem ūdens un kanalizācijas tīkliem. Komitejā iecere atbalstīta. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi nekustamā īpašuma Meža ielā 75, Baložos, 

savrupmāju un/vai dvīņu māju apbūvei saskaņā ar darba uzdevumu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

24. 
Par detālplānojuma darba uzdevuma izteikšanu jaunā redakcijā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:50:39) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu atļaut turpināt 

detālplānojuma izstrādi, bet, tā kā šai laikā ir mainījušies normatīvie akti un stājies spēkā 

jaunais teritorijas plānojums, mainās detālplānojuma izstrādes nosacījumi, tāpēc sagatavots 

lēmums par darba uzdevuma izteikšanu jaunā redakcijā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izteikt darba uzdevumu Nr. D-2023-3, kas apstiprināts ar 2023.gada 24.maija  lēmumu 

Nr.19. “Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam Kalna ielā 1, 

Baložos, Ķekavas novadā”, jaunā redakcijā.  

Lēmums pielikumā.  

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 12:55 līdz 14:05. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

 

FINANŠU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

25. 
Par pašvaldības finanšu pārskata apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:02:56) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – ir sagatavots konsolidētais pašvaldības finanšu pārskats par 

2023.gadu, kuru domei formāli jāapstiprina, materiāliem pievienots pārskats un neatkarīgu 

revidentu ziņojums, kas pasaka, ka konsolidētais pašvaldības finanšu pārskats atbilst normatīvo 

aktu prasībām. 
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Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – 1 (Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības konsolidēto 2023.gada pārskatu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

26. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:04:42) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – atbilstoši reģionālās politikas pamatnostādnēm viens no 

mērķiem ir  cilvēkkapitāla piesaiste reģionam, arī pašvaldības attīstības programmā viena no 

prioritātēm ir tautsaimniecību veicinoša rīcība, kas cita starpā ietver inženiertehnisko 

infrastruktūru un atbalstu uzņēmējdarbībai, savukārt diasporas likums nosaka, ka valsts un 

pašvaldības veic pasākumus, lai atvieglotu diasporas locekļu atgriešanos vai pārcelšanos uz 

pastāvīgu dzīvi Latvijā. Jautājums skatīts komitejās un saņēmis atbalstu, vakar arī saņemts 

Finanšu ministrijas saskaņojums, kas pievienots materiāliem. 

Sēdes vadītājs atklāj jautājumu sadaļu. 

Andris Vītols komentē savus priekšlikumus. 

Šulce sniedz skaidrojumu par Finanšu ministrijas sniegto atzinumu un veicamajiem labojumiem 

lēmuma projektā un indikācijas par potenciālajiem konkursa dalībniekiem. 

Jautājumus uzdod un atbildes sniedz Putniņa, Andris Vītols, Žilko, Šulce, Zvaigzne, Variks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par iesniegtajiem 

priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Andra Vītola - 

Izteikt nolikumu pievienotajā redakcijā, 

Atklāti balsojot   

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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2.priekšlikums no Andra Vītola - 

Izteikt nolikuma 6. pielikumu pievienotajā redakcijā, 

Atklāti balsojot   

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 

Priekšlikumi atbalstīti un sēdes vadītājs aicina balsot par laboto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.9/2024 “Konkursa 

“Remigrācijas atbalsta pasākums – “Atgriezies Ķekavas novadā!”” un to paskaidrojuma 

rakstu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

PIEBALSOTIE JAUTĀJUMI 

27. 
Par aizņēmuma ņemšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:28:40) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – vakar Iepirkumu komisija pieņēma lēmumu, ar kuru izvēlēts 

pretendents Pļavniekkalna sākumskolas vecās daļas pārbūvei, un, lai nekavētu aizņēmuma 

saņemšanu un būvniecības uzsākšanu, tad jāpieņem šis lēmums, kas ir par lūgumu aizņēmumu 

un galvojumu padomei piešķirt aizņēmumu uz 20 gadiem šī mērķa īstenošanai. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Līcis, Aigars Vītols, Variks, Pūriņa, Danovska. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto 

lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Lūgt Pašvaldību aizņēmumu un galvojumu kontroles un pārraudzības padomei atļauju 

aizņēmuma saņemšanai projektā “Pļavniekkalna sākumskolas esošā korpusa 

pārbūve”paredzēto būvniecības darbu realizācijai no Valsts kases 919404,00  EUR apmērā. 

Lēmums pielikumā.  
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Deputāts Andris Ceļmalnieks paziņo par savu iespējamo interešu konfliktu, tāpēc nākamā 

jautājuma izskatīšanā nepiedalīsies. 

 

28. 
Par PII “Zvaigznīte” vadītājas atbrīvošanu no amata 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:38:40) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – konstatēts, ka saskaņā ar domes 17.janvāra lēmumu PII 

“Zvaigznīte”vadītājai noteikts pārbaudes laiks līdz šā gada 17.aprīlim, kas nozīmē, ka šobrīd 

darba attiecībās ir noteikts pārbaudes laiks un normatīvie akti nosaka, ka pārbaudes laikā gan 

darbiniekam, gan darba devējam ir tiesības pārtraukt darba attiecības nenorādot iemeslu. 

Saņemts arī Centrālās administrācijas Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes ziņojums par 

situāciju, kas pauž apstākļus, kuri ir par iemeslu darba uzteikumam. Sagatavots lēmuma projekts 

par darba attiecību izbeigšanu. Jautājumu mēģināja izskatīt Izglītības, kultūras un sporta 

komitejā, bet tas neizdevās, spriedze ir saglabājusies un saņemts arī vecāku iesniegums. Ir arī 

veikta aptauja, ar kuras rezultātiem var iepazīties un sēdē piedalās PII “Zvaigznīte” vadītāja. 

Zaķe sniedz skaidrojumu par izveidojušos situāciju. 

Jautājumu sadaļā piedalās Rasnace, Zaķe, Daļecka, Grahoļska, Andris Vītols, Keisters, Hāze, 

Pozņaks, Kļaviņa. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Pozņaks, Andris Vītols, Jerums, Putniņa, Andris Vītols otrreiz, Rasnace, Keisters, Aigars 

Vītols. 

Žilko slēdz debates un pauž sēdes vadītāja viedokli.  

Sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks), “Pret” – 2 (Andris Vītols, Kristīne Hāze),  “Atturas” – 3 (Arnolds Keisters, Karina 

Putniņa, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbrīvot Ķekavas novada pašvaldības pirmsskolas izglītības iestādes “Zvaigznīte” vadītāju 

no ieņemamā amata, pamatojoties uz Darba likuma 47.panta pirmo daļu  

Lēmums pielikumā.  

 

 

Sēdi slēdz plkst. 16:08. 

 

Sēdes vadītājs  (1PARAKSTS)    Juris Žilko 

   (2PARAKSTS)    Andris Vītols 

Sēdes protokolētāja: (3PARAKSTS)    Vija Milbrete 

 


